

在小型企業VoIP路由器上設定無線設定

目錄

[簡介](#)

[如何在Cisco Small Business VOIP路由器上設定無線設定？](#)

[相關資訊](#)

簡介

本文是系列文章中的一篇，旨在協助安裝、疑難排解和維護Cisco Small Business產品。

[問：如何在Cisco Small Business VoIP路由器上設定無線設定？](#) A.

若要設定和改善無線網路的訊號，請更改您的無線網路名稱(SSID)和/或嘗試使用其他通道。有關說明，請完成以下步驟：

更改路由器的SSID和通道

第1步：

訪問路由器的基於Web的設定頁。有關說明，請按一下[此處](#)。

第2步：

當路由器的基於Web的設定頁面出現時，按一下**Wireless**。

步驟3:

尋找**無線網路名稱(SSID)**。如果仍然設定為「linksys」，請將其更改為某種獨特的設定。然後按一下**Save Settings**。

第4步：

更改SSID後，請嘗試更改通道以避開干擾。要使用的首選通道是1、6和11，因為它們被視為非重疊通道。

The screenshot shows the Linksys web interface for wireless settings. At the top left is the Linksys logo with the text "A Division of Cisco Systems, Inc.". Below the logo is a navigation bar with tabs for "Setup", "Wireless", "Security", "Access Restrictions", "Applications & Gaming", "Administration", "Status", and "Voice". The "Wireless" tab is selected. Below the navigation bar are sub-tabs: "Basic Wireless Settings", "Wireless Security", "Wireless MAC Filter", and "Advanced Wireless Settings". The "Basic Wireless Settings" sub-tab is active. The main content area shows the following settings:

- Wireless Network Mode: Disabled (dropdown menu)
- Wireless Network Name (SSID): linksys (text input field)
- Wireless Channel: 1 (dropdown menu)
- Wireless SSID Broadcast: Disable

Annotations in yellow callouts provide instructions:

- A callout pointing to the "Wireless" tab says: "Click **Wireless**."
- A callout pointing to the SSID field says: "This is your SSID. If this is set to 'linksys,' change this to something unique."
- A callout pointing to the Wireless Channel dropdown says: "Select **1, 6** or **11** then click **Save Settings**."

At the bottom of the settings area are two buttons: "Save Settings" and "Cancel Changes". The Cisco Systems logo is in the bottom right corner.

第5步：

按一下 **Save Settings**。

相關資訊

- [技術支援與文件 - Cisco Systems](#)